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El Dr. Marimon defensa lleugerament la pro
posició, remetent-se al text de la mateixa.

Intervé el Dr. Coll, el quai manifesta el seu 
criteri en contra de la proposició i creu que ha de 
procedir-se a la discussió del projecte, majoraient 
quan entre les modificacions projectades n’hi ha 
algunes que no són obligades per virtut de l’or
dre governativa, sinó que són fetes per iniciati
va del Conseil.

El Dr. Marimon diu que, davant del fet que 
la proposició no ha obtingut la unanimitat que es- 
perava, la retira.
. Queda retirada la proposició i es passa a dis
cutir totes i cada una de les modificacions.

Intervé el Dr. Riera, el quai proposa que la 
presidéncia pregunti ais assistents quins són els 
articles que deSitgeri discutir i així no caldrá la 
discussió de totes les modificacions i s’abreujará 
temps.

A  proposta de la presidéncia, s’acorda de con- 
formitat amb el criteri del Dr. Riera.

Intervé el Dr. Coll i diu que creu convenient que 
l’article 7 de l’Estatut actual, que se suprimeix en 
el projecte de modificado, no se suprimeixi i que- 
di redactat com segueix :

“ Els socis tenen dret a gaudir de tots els ser- 
veis i organitzacions que es constitueixin dintre 
del Sindicat i sempre dintre de les disposicions i 
regles estatuïdes per cada cas.”

Posada a discussió, s’aprova l’esmiena del 
Dr. Coll per unapimitat.

El Dr. Coll proposa que en l’apartat e) de l’ar
ticle 7 del projecte de modificado que diu: “ Per 
incompliment deis presents Estatuts i Regla- 
ments” , s’hi afegeixi: “ ...aprovats per les As
semblées” .

Posada a discussió l’esmena,. s’aprova per una
nimitat.

El Dr. Cantó, delegat d’Igualada, presenta una 
esmena a l’article 4 deis actuals Estatuts que pas- 
sava a ésser article 5 del projecte de modificado. 
Intervenen els Drs. Cantó, que la defensa, Abe- 
lió, Mas Puig i Rosell i, després de la discussió, 
el Dr. Cantó retira la proposició.

El Dr. Coll presenta una proposició-esmena a 
l’article 9 del projecte de modificado d’Est'ituts 
i diu que no creu necessari l’augment del nombre 
de vocals del Conseil, majoraient ara que la tasca 
del Sindicat quedará reduïda. Intervé el Dr. Abe- 
lló, el quai diu que el desig del Conseil és preci- 
sament en aquest moment intensificar la vida del 
Sindicat dins deis limáis que li han estât senya-

lats per la superioritat i que es reflexen en el 
projecte de modificado d’Estatut, i demostra 
que en la práctica resulta que les tasques del Con
seil queden carregades a un nombre redúit d’in- 
dividus. La Presidéncia abunda en les manifesta- 
cions del Dr. Abelló.

Intervé el Dr. Riera i diu que creu que en 
aquest moment s’hauria de limitar l’Assemblea a 
modificar els Estatuts en aquella part que ha es
tât indicada per la superioritat; per altra part, 
creu que aquest augment de vocals representaría 
una despropordó de representado entre els met- 
ges sindicats de Barcelona i de la resta de Ca
talunya.

Intervenen éls Drs. Abelló, Martí, Nubiola, Ta- 
xonera i Roseli-, el qual diu que no s’lia de témgr 
aquesta desproporció entre els Delegats forans al 
Conseil i els de Barcelona, i fa notar que, si l’ac- 
tuació del Sindicat s’ha de limitar a fins de previ- 
sió i cooperado, cal que la representado dins del 
Conseil sigui el miés proporcional "possible al nom
bre deis associais.

Suficientment discutida la proposició, la pre
sidéncia la passa a votado ordinaria i queda apro 
vat l’article 9 del projecte de modificado de l’Es- 
tatut amb els vots en contra deis Drs. Coll, dele
gat de Girona, i Riera.

El Dr. Coll proposa una esmena a l’article 25 
deis actuals Estatuts, que és el 23 del projecte, en 
el seu tercer paràgraf, el quai demana que se su
primeixi. Intervé el Dr. Cantó i per unanimitat 
s’acordà que quedi suprimit el darrer paràgraf de 
l’article esmentat.

La presidéncia demana si hi ha cap més esme
na a presentar i, no havent-n’hi cap més, queda 
aprovat el projecte de miodificació d’Estatuts tal 
com l’ha présentât el Conseil amb les esmenes 
aprovades per l’Assemblea. .

El Dr. Cantó demána que es posi a discusió 
la segona part de la proposició que ha defensat el 
Dr. Marimon, la qual s’ha llegit i se n’ha donat 
compte anteriorment.

L ’Assemblea per unanimitat, es manifesta a fa
vor d’aquesta proposició i s’acorda: “ Que, en ci 
cas que en virtut d’una disposició governativa al 
sotmetre les modificacions a la superioritat hagués 
de reformiar-se el projecte aprovat, l’Assembloa 
faculta al Conseil per a aprovar les possibles mo
dificacions, ’ sense necessitat de reunir novamenc 
l’Assemblea de Delegats.

Seguidannent es llegeix una proposició firma-


